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Quinten 
Vanheuverzwyn: 

steun de energiewet

BETAALBARE ENERGIE

RAOUL HEDEBOUW

“WIJ ZIJN DE 
ENIGE PARTIJ 

TEGEN DE 
GRAAICULTUUR”

Wonen 
betaalbaar 
maken? Wij 
tonen hoe 
het kan

LINE DE WITTE

PETER MERTENS: 

Beseft de regering 
wel hoe duur het 
leven tegenwoordig 
is?



Met een ministerloon van 11.000 euro 
per maand zou ik ook niet wakker 

liggen van mijn energiefactuur
Line De Witte gemeenteraadslid Leuven

SOLIDARITEIT

REDFOX

VAKBONDEN

Manifiesta is de wereld zoals 
hij zou moeten zijn. Sociaal 
en volks. Kom op 9 en 10 
september naar ons Feest 
van de Solidariteit. 
www.manifiesta.be

Strijd loont. De werknemers van Ryanair en hun 
vakbonden legden tijdens de kerstvakantie voor de vierde 
keer het werk neer. Ryanair bleef personeel onder het 
minumumloon betalen, wat wettelijk zelfs niet mag. De 
werknemers halen nu een overwinning binnen: het 
cabinepersoneel zal nooit meer onder het wettelijk 
minimumloon verdienen, en er komen ook betere 
afspraken over welke uren meetellen als gewerkte uren. 
Respect!

OVERWINNING RYANAIR

Actievoeren tegen racisme op school. Het wordt een traditie 
op 21 maart, internationale dag tegen racisme. In onze provin-
cie deden er jongeren van enkele tientallen scholen mee met 
de oproep. RedFox, de jongerenbeweging van de PVDA, was 
ook erg actief op deze actiedag. Veel acties werden getrokken 
door RedFox-leden en RedFox-stickers en affiches kleurden 
de speelplaatsen en de gangen. Het mag duidelijk zijn: deze 
generatie accepteert niet langer het racisme..

Onder het motto ‘Winter van Solidariteit’ organiseert PVDA 
solidariteitsacties op om mensen een hart onder de riem te steken en 
concreet te helpen. Op 7 januari was het barkoud. En dus zorgden 
vrijwilligers van PVDA Aarschot voor verwarming met gratis soep. In 
Vilvoorde kookten we op 30 December een feestmaal voor de vrijwilligers 
en daklozen van de nachtopvang CAW in Vilvoorde. "Zo bezorgen we deze 
mensen ook een aangename avond voor het nieuwe jaar" klinkt het bij de 
militanten van de PVDA.

Scholen voeren actie 
tegen racisme

SOLIDARITEIT ZIT PVDA IN HET BLOED



SOLIDARITEIT

Raoul Hedebouw, 
voorzitter PVDA

Ik ben fier dat 
onze verkozenen 
leven met een 
gemiddeld 
werknemersloon

Stop de graaicultuur in de 
Wetstraat

RAOUL HEDEBOUW

IN DE KIJKER

Oud-Kamervoorzitters Bracke 
(N-VA) en De Croo (Open Vld) 
kregen, bovenop hun maxi-
mumpensioen van 8.000 euro 
bruto per maand, nog duizen-
den euro’s extra graaipensioen 
op hun rekening gestort. En dat 
terwijl zovele gepensioneerden 
moeten rondkomen met een 
pensioentje van 1.200 euro of 
minder. Een echte schande.
Alle traditionele partijen waren 
op de hoogte en keurden dat 
goed. De PVDA wilde die graai-
pensioenen voor politici twee 
jaar geleden al afschaffen, maar 
ons voorstel werd toen weg-

gestemd. Wij zijn de enige partij 
die consequent blijft strijden 
tegen de graaicultuur in de 
Wetstraat. Ministers verdienen 
10.000 euro per maand, terwijl 
zoveel mensen moeten rekenen 
om het einde van de maand te 
halen. Daarom willen wij dat de 
partijdotaties én de lonen van 
parlementsleden en ministers 
gehalveerd worden. We geven 
zelf het voorbeeld. Verkozenen 
van de PVDA steken geen hoog 
loon op zak, maar doen het 
bewust met een bescheiden 
werknemersloon. Bij ons geen 
zakkenvullers.

Geen woorden, maar daden. Dat dachten Norah, Salih, Bea, 
Angela en Kemal. Ze nodigden al hun vrienden uit voor een 
solidariteitsbrunch in Vilvoorde. De beelden van de 
aardbeving in Turkije en Syrië gingen door merg en been. Zo 
haalden ze meer dan duizend euro op die we integraal 
storten naar dokters van de wereld. Zij bieden ter plaatse 
hulp. Dikke merci ook aan de plaatselijke middenstand van 
Vilvoorde die ons zoveel eten heeft geschonken. 

Brunch zorgt voor meer 
dan duizend euro



INTERVIEW

Terwijl de Wetstraat-partijen 
vanuit hun bubbel de gewone 
mensen doen betalen, blijft de 
PVDA de partij die opkomt voor 
koopkracht en sociaal beleid.

Beseft de regering wel hoe 
duur het leven 
tegenwoordig is?

Peter Mertens:

Heeft de regering voldoende 
gedaan om onze energiefactuur 
te verlagen?

Neen. De facturen blijven veel te 
hoog. Nochtans is het perfect 
mogelijk om de miljarden over-
winsten van Engie aan te pakken 
en de prijs van energie te blok-
keren, net zoals in Frankrijk. Maar 
wat zien we? Vanaf 1 april komt er 
op onze energiefactuur nog een 
lijntje bij: een accijnsverhoging van 
264 euro per jaar. De gezinnen be-
talen, en de multinationals profi-
teren. En ook onze winkelkar 
wordt duurder, hè. Als je naar de 
supermarkt gaat, is je karretje 
voor hetzelfde bedrag elke keer 
een beetje minder gevuld. 

Je noemt de regering wereld-
vreemd. Leeft de Wetstraat in 
haar eigen bubbel?

Zeker. Kijk maar naar de politieke 
graaicultuur, dat blijft maar duren. 
Of neem de pensioenleeftijd. Re-
geringsleden mogen zelf vroeger 
met pensioen, maar verlangen 
wel dat mensen tot 67 jaar blijven 
werken. Vooruit had trouwens 
gezworen om nooit in een 
regering te stappen als de pen-
sioenleeftijd op 67 jaar bleef. Dat 
is woordbreuk. 

Zijn de hoge lonen van politici 
ook niet een deel van het pro-
bleem?

(knikt) Een minister die 11.000 eu-
ro per maand verdient, weet niet 
wat een brood kost. Die vindt het 
geen probleem om de btw op 
brood, vis, zuivel nog maar eens te 
verhogen. Kom zeg. Wij willen 
een halvering van de dotaties aan 
de politieke partijen, én de halve-
ring van de lonen van parle-
mentsleden en ministers. Alle 
verkozenen van de PVDA werken 
trouwens voor een gemiddeld 
werknemersloon. Bij ons vind je 
geen zakkenvullers.   

Kan de PVDA wegen op het 
beleid?

(op dreef) Dat doen we! Wie zet 
die thema’s van hoge energieprij-
zen, graaipolitiek, of langer 
werken op de kaart? Dat is de 
PVDA. Denk maar aan de de ver-
laging van de btw op energie naar 
6%. Eerst was iedereen tegen, 
maar dankzij onze druk en 
250.000 handtekeningen wordt 
de btw-verlaging straks defini-
tief. Dat geldt ook voor hogere 
minimumpensioenen. En voor de 
1 miljard extra voor meer jobs in 



de zorg: ook dat komt er dankzij 
druk van de PVDA. Ik krijg mails 
van verpleegkundigen om ons 
daarvoor te bedanken. 

Het valt op dat de PVDA het 
goed doet in de peilingen.

Dat is zo. Terwijl de federale en 
Vlaamse regering stilstaan, blij-
ven wij groeien. Zowel op het ter-
rein als in de peilingen. Het werk 
van de PVDA wordt gewaardeerd. 
Mensen weten dat we eerlijk aan 
politiek doen, en dat we de sociale 
thema’s op de agenda zetten. Die 
groeiende kloof die je overal ziet 
tussen arm en rijk maakt velen 
bezorgd.

Hoe kijk jij naar de toenadering 
de laatste tijd tussen Vooruit en 
N-VA?

(schudt het hoofd) Ik begrijp niet 
waarom een partij als Vooruit per 
se haar caravan aan de auto van 
Bart De Wever wil hangen. Er is 
een alternatief voor dat harde en 
asociale rechtse Vlaanderen. 
Waarom kijkt Vooruit niet naar 
links, naar de PVDA? Om een 
echte miljonairstaks in te voeren, 
bijvoorbeeld.

Je spreekt over ‘meer Zelzate’ in 

DE VERKOZENEN VAN 
DE PVDA WERKEN 
VOOR EEN GEMID-
DELD WERKNEMER-
SLOON. BIJ ONS VIND 
JE GEEN ZAKKEN-
VULLERS.

de politiek: wat bedoel je daar 
mee?

In Zelzate bestuurt de PVDA mee, 
samen met Vooruit, en de 
mensen zijn content. In Zelzate 
voeren we een eerlijke fiscaliteit 
in, waarbij de multinationals meer 
bijdragen en er minder taksen zijn 
voor burgers en zelfstandigen. We 
besparen er op het schepen-
college en investeren meer in ar-
moedebestrijding en sociaal be-
leid. Waarom zou er in 2024 niet 
meer Zelzate en Borgerhout kun-
nen komen in het land?

Peter Mertens is algemeen 
secretaris van  PVDA België.



VIER AAN 
HET WOORD

 We laten 4 straffe mensen aan het woord 
die zich in de steek gelaten voelen door de 
regering

Angela Janett is 
poetshulp

Angela Janett
Maria is parlementslid 
voor PVDA en werkte als 
arbeidster op de 
luchthaven

Maria

Ik werk graag als poetshulp, maar het is moeilijk 
om rond te komen. Hoe verwacht de regering dat 
ik mijn energiefactuur betaal met dit loon? Niks is gratis behalve voor politici. Zij krijgen gratis 

openbaar vervoer met een loon van €6000. Ze 
kennen de realiteit van de gewone mensen niet. 

Dit is een slag in het gezicht van kleine en 
middelgrote familiale landbouwbedrijven. 
Schaalvergroting en geen oplossing voor 
het stikstofprobleem

De werkdruk in de kinderopvang is 
hoog. Ik heb maar twee armen, twee 

ogen en één rug. 9 kinderen voor 1 
kinderverzorgster, dat is niet te doen

Els

Els is 
kinderverzorgster 

en moeder van 3

Bert is landbouwer 
en voelt dat het 
stikstofakkoord 
geen oplossing is

Bert

REACTIES, 
VRAGEN, 

VOORSTELLEN?

016 85 44 15
leuven@pvda.be
https://vlaams-brabant.pvda.be/
pvda



016 85 44 15
leuven@pvda.be
https://vlaams-brabant.pvda.be/
pvda

WONEN

Betaalbaar wonen? 
Het kan

Wij hebben een plan om wonen betaalbaar te 
maken. Ten eerste organiseren we de renovaties 
collectief, wijk per wijk, straat per straat, huis per 
huis. Je betaalt het terug met de minderkost op je 
energiefactuur. Zo moet je niet kunnen 
voorschieten én de facturen en uitstoot dalen. Ten 
tweede moet in elk groot bouwproject betaalbare 
én sociale woningen worden voorzien. Ten derde 
begrenzen we de huurprijzen op basis van kwaliteit 
van de woning, de isolatie, de ligging en het aantal 
kamers.

VUILNISZAKKEN

PVDA strijdt tegen 
peperdure vuilniszakken

Op verschillende plekken worden 
vuilniszakken duurder. Het is fout om de 
bevolking meer te laten betalen omdat ze 
sorteert. Duurdere vuilniszakken zullen ook 
leiden tot nog meer sluikstorten.

Door onze campagne is het stadsbestuur van 
Vilvoorde gedwongen om inwoners met een 
verhoogde tegemoetkoming dertig gratis 
restafvalzakken te geven wanneer ze een 
eerste kindje krijgen. Een knappe overwinning, 
maar we zetten onze campagne verder tot élke 
inwoner minder moet betalen voor de 
restafvalzakken.

VROUWEN

Als vrouwen stoppen, 
stopt de wereld
Op 8 maart werd overal in ons land actie gevoerd voor 
vrouwenrechten. Op de luchthaven voerden de vakbonden 
actie voor gelijke lonen en minder flexibiliteit. In Leuven 
kwamen honderden actievoerders samen.  “Vrouwen nemen 
nog steeds de meeste huishoudelijke taken op zich en zijn 
daarnaast oververtegenwoordigd in de zorgsector, waar de 
lonen laag liggen en het werk heel zwaar is.” zegt Fatma Gozet 
van Marianne. Comac voert ondertussen actie voor een paars 
punt tegen seksueel geweld.

Halle besteedde in 2020 het parkeerbeleid uit aan 
een private bedrijf. Meer parkings werden 
betalend, er zou een dure ondergrondse parking 
worden gebouwd en de tarieven stegen. Twee jaar 
lang voerden we strijd. We trokken ook met een 
petitie naar de wijken die meer dan 500 mensen 
ondertekenden. Onder druk werden  de tarieven 
verlaagd, parkeren op zaterdag werd gratis en de 
ondergrondse parking komt er niet. Strijd loont.

Strijd loont: geen 
ondergrondse parking in 
Halle

PARKING HALLE

Na wekenlang triest schouwspel 
heeft de Vlaamse regering dan 
toch een stikstofakkoord gesloten. 
Dat akkoord biedt geen antwoord 
aan de boeren. Onze boeren zor-
gen ervoor dat wij te eten hebben, 
maar worden vandaag fijngemalen 

door de voedingsindustrie. Ze krijgen maar een fractie 
van wat wij  betalen. in de supermarkt.

Quinten: voor boer en 
natuur geen oplossing

STIKSTOFAKKOORD

BIJ JOU IN 
DE BUURT



ZWEMBADEN

Sluiting on hold na 
protest

Begin dit jaar kondigde het 
provinciebestuur aan dat ze 
de zwembaden in Diest, 
Kessel-Lo en Huizingen wilde 
sluiten. Deze schandelijke 
beslissing stootte op veel 
protest. PVDA lanceerde een 
petitie en ging samen met 
boze inwoners protesteren. 
Het provinciebestuur moest 
voorlopig terugkomen op 

haar beslissing. Ze overzoeken nu alle alternatieven. 
Voor ons is er maar één oplossing: iedereen heeft recht 
op verkoeling. De zwembaden moeten open blijven.

Op straat 
voor 
betaalbare 
energie
De energieprijzen zijn nog steeds 
onbetaalbaar. Tegelijkertijd 
wordt Engie slapend rijk, 9 
miljard euro winsten zal het 
maken. Wij pikken dit niet langer 
en trekken de wijken in om 
100.000 handtekeningen op te 
halen voor ons nieuw 
wetsvoorstel: de energiewet. 
Daarmee verbieden we de 
regering om nieuwe belastingen 
op onze factuur heffen, vragen 
we een blokkering van de prijzen 
en laten we Engie betalen. 
Genoeg is genoeg. 

ENERGIEHULP

Wij helpen waar regering 
tekort schiet
De gas- en elektriciteitsprijzen swingen de pan uit. En de regering 
laat ons gewoon in de kou staan. Daarom nemen wij het heft in eigen 
handen. Met PVDA openden we een eigen energieloket. Dankzij de 
hulp van onze vrijwilligers, verlaagde de factuur van Cass van 250 
naar 100 euro: “De facturen en voorschotten blijven ingewikkeld. 
Paul en Robbie overliepen met mij alles, blijkbaar heb ik recht op een 
sociaal tarief. Dankzij hun tips is mijn factuur met 60% verlaagd.

ENERGIE

VLAAMS-BRABANT
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